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Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Afgelopen maandag heeft u beeldvormend gesproken over het ontwerpbestemmingsplan 

voor de locatie Gerardusschool in Oude Wetering. Tijdens deze bespreking zijn er enkele 

vragen gesteld die een korte toelichting behoeven. 

 

1. Hoe zijn de woningaantallen tot stand gekomen? 

De gemeenteraad heeft als doelstelling vastgelegd om in de periode 2016-2020 ten minste 

150-200 extra sociale huurwoningen aan de woningvoorraad toe te willen voegen. U kent 

inmiddels de hele historie voor wat betreft de zoektocht naar geschikte locaties. 

 

Ambtelijk zagen wij mogelijkheden voor de realisatie van 30 tot 40 levensloopbestendige 

appartementen op de locatie Gerardusschool. Tijdens de eerste avond van het TOP-traject 

zijn er (zoals beschreven in het TOP-Traject) geen aantallen genoemd of kaders 

meegegeven, maar is iedereen de ruimte geboden om zorgen, wensen en kansen kenbaar 

te maken. 

 

De tweede avond is er in twee groepen gewerkt aan de mogelijke inrichting van de locatie. 

Op basis van de input uit de eerste sessie en de uitgangspunten van gemeente en 

MeerWonen is er hierbij een aantal uitgangspunten meegeven: 

- Levensloopgeschikte appartementen van ± 80 m2 

- Voor elk appartement een berging 

- Parkeren op eigen terrein 

- Centrale hal met lift 

- 25-35 appartementen 
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Een aantal aanwezigen maakte zich zorgen over dit aantal woningen en heeft ontwerpen 

gemaakt voor 20 en 23 appartementen. Deze ontwerpen zijn door stedenbouwkundig 

bureau KAW uitgewerkt tot vergelijkbare ontwerpen, maar dan met respectievelijk 27 en 28 

appartementen zodat deze voldeden aan de uitgangspunten. 

 

Er bleek tijdens de derde bijeenkomst een groot draagvlak te zijn voor de variant met 28 

appartementen en een sociale ruimte. In samenspraak met MeerWonen is besloten om in 

het ontwerpbestemmingsplan deze variant één op één over te nemen, met uitzondering van 

de sociale ruimte. Deze is omgezet in een 29ste appartement. 

 

Met dit voorstel verwachten wij een evenwicht gevonden te hebben tussen de wensen van 

de omwonenden, MeerWonen en gemeente. 

 

2. Wat is het totaaloverzicht van de financiën? 

Een totaaloverzicht van de financiën treft u aan in de vertrouwelijke bijlage. Wij verzoeken u 

in de eerstkomende raadsvergadering de vertrouwelijkheid te bekrachtigen. 

 

3. Waarom is er geen taxatie gedaan op de marktwaarde? 

In de grondexploitatie is, zoals gebruikelijk, de boekwaarde van de betreffende grond 

opgenomen. De taxatiewaarde van de grond is voor de verkoop aan MeerWonen niet van 

belang, omdat er in de onlangs vastgestelde grondprijzenbrief bedragen zijn afgesproken 

per te realiseren woning/appartement. 

 

Gezien de doelstelling van de gemeenteraad om extra sociale woningbouw te realiseren, 

het besluit om de locatie Gerardusschool aan te wijzen voor extra sociale woningbouw, het 

doorlopen TOP-traject waarbij is gezocht naar zoveel mogelijk draagvlak onder 

omwonenden en de grondprijzenbrief waarin afspraken zijn gemaakt over de tarieven voor 

de verkoop van dergelijke gronden, zullen we geen taxatie uit laten voeren. 

 

Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

Mocht u vooruitlopend op de oordeelsvormende bespreking nog vragen of opmerkingen 

hebben, horen wij het uiteraard graag! 

 

 

 


